
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 6
Chválkovice

Č. 5 / 2023 11. 05. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Mgr. Jiří Kamený, RNDr. Petr Pikal, Jiří Tuška, Lubomír Šavrňák, Bc. Ivona Fišerová,
Rostislav Brázda, Mgr. Zdeněk Letocha

Omluveni: René Mohyla

Hosté: RNDr. Kateřina Mutinová z KMČ Pavlovičky, Ondřej Bordovský, Adam Weisser

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Komise schválila program schůze předložený p. předsedou.

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
V úvodu jednání byl přítomen zástupce MPO pan Tomáš Arnošt. Členové komise ani hosté neměli žádné
požadavky vůči MPO.

3 Vystoupení hostů
Hosté p. Bordovský a p. Weiiser mají zájem o odkup či pronájem bývalé hasičské zbrojnice za účelem
provozování dílny k čištění interiérů vozidel. Přítomný (přivolaný) starosta SDH jim předal kontakt na vedoucího
Odboru ochrany magistrátu a sdělil, že existuje záměr vybudování hasičského muzea v bývalé hasičské
zbrojnici.
RNDr. Kateřina Mutinová seznámila komisi s novinkami v sousední čtvrti a byla přítomna celému jednání.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Prověření výsadby u cyklostezky na Chválkovické - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Oprava chodníků
P. předseda informoval o proběhlém místním šetření stavu chodníků s p. Šulcem z Odboru dopravy dne 25. 4.:
- ve věci záměru vybudování chodníku podél sjezdu z Chválkovické do Šubovy ul. zkontaktuje p. předseda
pracovnici zodpovědnou za dlouhodobý investiční plán (DIP)
- Odbor dopravy navrhne a nacení úpravu chodníku u zubařky p. MUDr. Odstrčilové kvůli dopravě imobilních
pacientů z penzionu
- Odbor dopravy nacení rekonstrukci chodníku v zatáčce Selského nám. u "žlutého domu" a dále v Chodské ul.,
proběhla diskuse o bezbariérovém napojení na vozovku

5.2 Stav a revize hydrantů
P. předseda na dotaz po požáru informoval, že dle sdělení vedoucího Odboru ochrany p. Ing. Langera hydranty
spravuje Moravská Vodárenská, a.s. a dělá na nich jednou ročně revizi. Některé hydranty slouží i k hašení
(napojují se na ně hasiči při zásahu), jiné mají pouze technologický důvod (pro obsluhu vodovodního řádu).
Dispečer hasičům při zásahu posílá souřadnice stoprocentně funkčních hydrantů na tablet přímo do terénu.

5.3 Informační cedule s místopisem Chválkovic
Komise se vrací k nápadu vytvoření informačních cedulí o historii a současnosti Chválkovic. P. RNDr. Pikal



zaktualizuje nabídku od firmy na cedule z minulého funkčního období komise. P. předseda prověří zkušenosti z
Černovíra.

5.4 Případné workoutové hřiště
P. přeseda sdělil pro další zvažování záměru poznatek z magistrátu, že nejjednodušší workoutová sestava stojí
240.000 Kč s DPH a vybudování dražší sestavy trvá dva roky.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Žádost o vyjádření - S-SMOL/134502/2020/OMAJ/Peň, S-SMOL/030296/2021/OMAJ /Peň
Usnesení:

Komise souhlasí s pachtem části pozemku p.č.174/7.
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

6.2 Žádost o vyjádření - sp.z. S-SMOL/106036/2023/OMAJ/Tom
Usnesení:

Komise projednala žádost o odprodej části parcely p.č.1162/1 o výměře 280 m2 a nesouhlasí s prodejem z
následujících důvodů:

1. Pozemek je dle územního plánu určen jako plocha veřejné rekreace, nachází se v přímém sousedství s
plochami veřejného vybavení (hasičská zbrojnice, hřiště, dolina).

2. Komise považuje tuto veřejnou plochu v centru Chválkovic za důležitou z hlediska udržení kvality veřejného
prostoru a požaduje ponechat celý pozemek p. č. 1162/1 v majetku města tak, aby potenciálně sloužil všem - ať
už tam bude sad, anebo jiné budoucí využití v souladu s územním plánem.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

6.3 Žádost o vyjádření - S-SMOl/129169/2023/OMAJ/Zvo
Usnesení:

Komise souhlasí s bezúplatným převodem části parcel č. 1420/3 ostatní plocha o výměře 160 m2 v k. ú.
Chválkovice, obec Olomouc do vlastnictví Olomouckého kraje.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

7 Nové požadavky

1 Ořez keřů u hřiště

Komise žádá o ořez keřů u dětského hřiště v ul. Kubatova na výšku max. 80 cm. Komise dále žádá o jejich
pravidelný ořez tak, aby o to komise nemusela pořád dokola žádat. Za keři se scházejí výrostci, rodiče a řidiči
nemají přehled o dění za keři, děti mohou nečekaně vběhnout do vozovky.

2 Vyznačení žluté čáry

Komise opětovně žádá Odbor dopravy o  vodorovné dopravní značení V12a (žlutá čára na vozovce) při vyústění
chodníku z parčíku od zastávky Na Rohu do ul. Na Zákopě, aby upozornila neukázněné řidiče na zákaz
parkování. Stejný požadavek komise z prosincového jednání byl zamítnut.
Ovšem v Olomouckých listech 4/2023 na str. 31
https://www.olomouc.eu/administrace/repository/radnicni-listy/202304.cs.pdf byla popsána identická situace v ul.
Gen. Píky, kde pan primátor přislíbil vyznačit žlutou čáru v letních měsících. Když to jde tam, komise žádá o
realizaci téhož značení zde v ul. Na Zákopě.

3 Oprava prostoru u hasičské zbrojnice

Komise žádá o úpravu prostoru před hasičskou zbrojnicí. Člen komise Mgr. Letocha již o totéž žádal přes
webovou aplikaci na hlášení závad dne 14. 9. 2022 a 3. 5. 2023, ovšem bezvýsledně. Je poničený trávník a
rozsáhlá díra na krajnici vozovky s velkou louží, viz foto v příloze.

8 Obecné informace
Jednání bylo zahájeno v 18:00 a ukončeno v 20:10 hodin. Další jednání komise se uskuteční dne 8. června
2023 v 18:00 hodin v hasičské zbrojnici ve Chválkovicích. 



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 5 / 2023

Datum schválení zápisu: 17. 05. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Mgr. Jiří Kamený

Zapsal/a:
Mgr. Zdeněk Letocha

Ověřil/a:
Mgr. Jiří Kamený


